

**Kurz-CV | Deutsch**

Büroorganisation | Dezember 2016

CHRISTIAN THOMANN | *architects*

Nach Abschluss der Höheren Technischen Bundes- Lehr- und Versuchsanstalt (HTL) mit Schwerpunkt Hochbau in Villach besuchte Christian Thomann das Technikum Kärnten (Fachhochschule Spittal). Dabei absolvierte er auch Auslandssemester in Dortmund und München. Der Studienabschluss für Bauingenieurwesen-Hochbau mit Schwerpunkt Sanierungs- und Holzbautechnik erfolgte im Jahr 2005 und ein Jahr später jener für Architektur mit Schwerpunkt Objektentwicklung.

Bereits seit 1999 arbeitete Christian Thomann in Architekturbüros in Villach und Graz, bevor er 2008 zu Jana Revedin Architects wechselte. Im Jahr 2010 erfolgte die Prüfung zum Ingenieurkonsulenten für Architektur-Objektentwicklung.

2011 übergab Jana Revedin das Architekturbüro an Christian Thomann und der Büroname wurde daraufhin auf CHRISTIAN THOMANN | *architects* abgeändert. Jana Revedin unterstützt weiterhin die Entwurfsrichtung ausgewählter Projekte.



| Büroausstattung:

- 2 CAD-Arbeitsplätze mit Allplan 2017 Nemetschek
- 2 CAD-Arbeitsplätze mit AutoCAD LT 2017 Autodesk
- 1 Arbeitsplatz mit Ausschreibungssoftware Auer Success.7 Auer
- 1 Arbeitsplatz mit Energieausweissoftware GEQ Zehentmayer Software

**Short-CV | English**

office organisation | December 2016

CHRISTIAN THOMANN | *architects*

Christian Thomann was born in Villach, Austria. Here he studied at the Higher Technical Education School, specialising in Structural Engineering. He also studied for a further qualification in architectural Civil / Structural Engineering and project development at the University of Applied Sciences in Spittal, Austria that included project placements in Dortmund and Munich. He graduated in 2005 and 2006.

Since 1999, Christian Thomann gained his practical experience through working at a number of architectural offices in Villach and Graz before he moved to Jana Revedin Architects in 2008. In 2010 he was appointed Consultant Engineer for Architecture Project Development.

In 2011 the practice of architect PhD Jana Revedin was transferred to Christian Thomann, signing since then as CHRISTIAN THOMANN | *architects*. Jana Revedin assures the design direction of selected projects.



| office equipment:

- 2 CAD workstations with Allplan 2017 Nemetschek
- 2 CAD workstations with AutoCAD LT 2017 Autodesk
- 1 workstation with tender and callculation software Auer Success.7 Auer
- 1 workstation with energy performance certificate software GEQ Zehentmayer